

华泰财险附加离岸风险除外条款（拥有和或操作离岸设施）

兹经双方理解和同意，本保险合同保单不予承保任何因海上钻井和/或海上平台和/或海上平台装置的业主和/或持有许可证的运营商因进行海上勘探和生产作业引起的任何责任。

海上钻井平台是指任何以执行钻井或修井操作为目的包含一个井架或桅，绞车和参与的地面设备的离岸结构（包括移动海上钻井装置）。

海上平台或海上平台装置是指任何固定的离岸结构上的开发井钻探和/或生产。

保险人对有关上述损失引起的任何法律请求、索赔或诉讼不承担任何义务。

本条款未约定事宜适用保险合同的其他约定。

X99 OFF-SHORE EXCLUSION (OWNERSHIP AND/OR OPERATION OF OFF-SHORE FACILITIES)

It is hereby understood and agreed that this Policy does not apply to any liabilities arising out of offshore exploration and production activities of owners and/or licensed operators of offshore rigs and/or platforms and/or installations.

Offshore Rig means any offshore structure (including a mobile offshore drilling unit) containing a derrick or mast, draw-works and attended surface equipment for the purpose of performing drilling or workover operations.

Offshore Platform or Offshore Installation means any immobile offshore structure from which development wells are drilled and/or produced.

The Insurer shall have no duty to defend any “suit” seeking to impose such liability.

All other terms and conditions of this policy remain unchanged.